
 

 

Protokół z XXXV posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Świnoujście, 

które odbyło się w dniu 6 grudnia 2021 roku. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz 

1. Pan Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta. 

2. Pan Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta. 

3. Kierownik Biura Prawnego. 

 

Ad. pkt 1 – Sprawy organizacyjne. 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 6 grudnia 2021 roku o godzinie 800  

po stwierdzeniu kworum otworzyła i poprowadziła przy użyciu środków komunikacji elektronicznej 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel. Kolejno zarządziła głosowanie nad 

przyjęciem porządku obrad. 

Za głosowało 4 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Porządek obrad został przyjęty i stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołów z III części XXXIV posiedzenia Komisji. 

Za głosowało 4 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Protokoły zostały przyjęte. 

 

Ad. pkt 2 –  Praca nad rozpatrzeniem skargi z dnia 02.11.2021 r. (zarejestrowana w Biurze Rady Miasta 

w dniu 18.11.2021 r.). 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel przedstawiła informację na temat 

przedmiotowej skargi (załącznik nr 3 do protokołu). 

Dyskusja, w której głos zabrali: 

radna Aneta Zdybel – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radny Leszek Waga – Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Joanna Agatowska – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Agnieszka Rachtan – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Kierownik Biura Prawnego. 

W wyniku dyskusji ustalono, że kolejne posiedzenie komisji w tym temacie odbędzie na początku stycznia 

2022 r. oraz o przedłużeniu terminu rozpatrzenia przedmiotowej skargi do sesji, która odbędzie się  

w styczniu 2022 r. 

 

Ad. pkt 3 –  Wolne wnioski. 

 

Dyskusja dotycząca petycji do Prezydenta Miasta w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego ul. Wojska Polskiego i Osiedla Posejdon, głos zabrali: 

radna Aneta Zdybel – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Pan Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

radny Leszek Waga – Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Joanna Agatowska – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Ad. pkt 4 –  Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel zamknęła posiedzenie Komisji  

w dniu 6 grudnia 2021 roku. do godz. 831. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
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